
 

 

Z á p i s 

zo zasadnutia Sociálnej a bytovej komisie, konanej dňa  30.06.2015 

 

Prítomní:  Predseda: Helena Koťová 

                 Podpredseda: Ľubomír Barák 

                 Členovia: Ing. Mgr. Jozef Šimko  

 

Hosť: RNDr. Pavel Bačík 

              

Program:  1. Otvorenie 

                 2. Riešenie byt.otázky občanov prítomných na komisii 

                 3. Prerokovanie nových žiadostí o byt 

                 4. Rôzne 

 

K bodu č. 1 – Komisiu otvorila p.Helena Koťová, predsedníčka komisie, ktorá všetkých 

prítomných privítala a oboznámila ich s programom komisie.  

  
K bodu č. 2  -  Riešenie bytovej otázky občanov, ktorí sa osobne zúčastnili komisii 

Komisie sa zúčastnili občania mesta, ktorí chcú riešiť svoju bytovú otázku a prezentovali pred 

komisiou svoje rodinné a majetkové pomery: 

1. Komorníková Ladislava (t.p. Šobov 9) – detaily zápisu sa nezverejňujú z dôvodu ochrany 

osobných údajov. 

2. Pokošová Jarmila (t.p.Budovateľská 15) – detaily zápisu sa nezverejňujú z dôvodu ochrany 

osobných údajov. 

 

Odporučenie komisie: 
Komisia opakovane odporučila pre  Komorníkovú Ladislavu riešenie bytovej otázky 

prostredníctvom vhodného zariadenia, vzhľadom na zdravotný stav po posúdení odkázanosti na 

sociálnu službu, čo ale p.Komorníková odmieta, ako aj návrh pridelenia bytu po uvoľnení v lokalite 

Šobov (z dôvodu nesplnenia podmienok vyplývajúcich z VZN a evidovaných nedoplatkov na 

Bytovej správe s.r.o.). 

 

Pre p. Pokošovú Jarmilu komisia odporučila odstránenie nedostatkov v byte a v prípade uvoľnenia 

vhodného bytu výmenu na ul.Budovateľskej. 

 

K bodu č. 3  – Prerokovanie nových žiadostí o byt  

Komisia prerokovala nové žiadosti o prenájom bytu a odporučila zaradiť do evidencie žiadateľov 

žiadosť:  

Miertušová Eliška 

 

Komisia odporučila zaradiť do evidencie žiadateľov pre byty postavené bez štátnej dotácie: 

Kaniarik Róbert 

 

Komisia vzala na vedomie opakovanú žiadosť p. Libuše Turčanovej o pridelenie bytu a na 

základe uvedených skutočností odporučila zaradiť do evidencie žiadateľov o byt. 

 

            K bodu č. 4 - Rôzne  

Komisia navrhuje zámer na výstavbu nízkonákladových domov v lokalite Šobov. 

 

 
        Helena Koťová, v. r.  

                                           predsedníčka komisie 

 

Zapísala: Bc.Eva Gregáňová 

Dňa: 01.07.2015 


